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装有减速器时的容许转矩  Gear Motor-torque Table

● 减速器·中间减速器另售。

Gearhead and mid-gearbox can be sold separately.

● 减速器品号的□中为减速比的数值。

Enter the reduction ratio into the blank (□) within the model name.

       色表示分别从电动机轴轴端和减速器轴轴端看时，电机轴与输出轴转向反方

向运转。其他则为同一方向运转。

         Indicates the opposite rotating direction between motor shaft and gearbox shaft while 

others are in same direction.

● 转速是以电动机的额定转速为基准除以减速比而算出来的数值。实际转速将随负

载大小变化而比所示数值减少2%~20%左右。

The speed is calculated by dividing the motor's synchronous speed by the reduction ratio. The 

actual speed is 2%~20% less than the displayed value, depending on the size of the load.

● 希望以大于下表的减速比进行进一步减速时，可在电动机与减速器之间安装减速

比为10的中间减速器。这时的容许转矩为8N·m。

To reduce the speed beyond the gear ratio in the table, attach a mid-gearbox (gear ratio:10) 

between the gearhead and motor. In that case, the permissible torque is 8N·m.

容许力矩单位 Allowance Torque Unit: 上段 Upside (N.m) / 下段 Belowside (kgf.cm)

减速比 Gear Ratio 18015012010090756050363025181512.597.5

转速 Speed

r/min

类型 Type   

电动机/减速机 

Motor/Gearhead
162025303340506083100120166200240333400

4GN□RC 80.080.080.080.07.526.275.014.643.342.782.321.671.391.160.840.70

4GN□RT 80.080.080.080.076.764.051.147.334.128.423.717.014.211.88.577.14
Z4D40-24GN-30S

外形图（单位：mm）Dimensions (Unit: mm)
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孔用弹性挡圈槽
Hole circlip groove

中空轴输出端
Hollow shaft output
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